
1 (18) 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

GÖTEBORG BEACHVOLLEY CLUB 

– Hjärtat i svensk beachvolley! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

– Upprättad oktober 2016 – 
  

Verksamhetsberättelse 2015-2016 



2 (18) 
 

 

 
 
 
 
 

 
Styrelsen i Göteborg Beachvolley Club presenterar verksamhetsberättelse för 

verksamhetsåret 2015-09-01 – 2016-08-31 
 

Fotografer: 
Magnus Egger 

falkenbergsbild.se 
  
 

Innehållsförteckning 
 

 

1. Göteborg Beachvolley Clubs verksamhet ........................................................................................ 3 

2. Ordförande Anneli har ordet ............................................................................................................. 4 

3. Kassören rapporterar ....................................................................................................................... 6 

4. Elit ..................................................................................................................................................... 7 

5. Junior - Utmanare ............................................................................................................................. 9 

6. Junior .............................................................................................................................................. 11 

7. Träning och utbildning .................................................................................................................... 13 

8. Träningar och tränare ..................................................................................................................... 14 

9. Event och tävling ............................................................................................................................ 15 

10. SM Medaljörer ................................................................................................................................ 16 

11. Tävlingar ......................................................................................................................................... 17 

12. GBC Styrelse och Ipanema Beach AB ........................................................................................... 18 

 

  

file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636464
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636465
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636466
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636467
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636468
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636469
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636470
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636471
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636472
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636473
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636474
file:///C:/Users/anfi/Documents/Anneli/GBC/Verksamhetsberättelse%20OCH%20PLAN/GÖTEBORG%20BEACHVOLLEY%20CLUB%20ÅRSBERÄTTELSE%202016_FINAL.docx%23_Toc466636475


3 (18) 
 

 
Göteborg Beachvolley Club är Sveriges 

största beachvolleyklubb med över 1500 medlemmar. 
Beach Center i Kviberg är världens största beachvolley 
hall och vi kan glädjas med att den nya 
multisportarenan Prioritet Serneke Arena är klar och 
kommer att locka allt fler sportentusiaster till Kviberg.  
 
Vi är och vill fortsatt vara hjärtat i svensk 
beachvolley genom satsning på juniorer och 
elitspelare. Vi skall genom klubbens elitspelare, på 
junior och seniorsidan, tillhöra Sveriges toppskikt 
inom beachvolley. För att kunna satsa på elit måste 
klubben också ha bredd. Givetvis välkomnar vi alla att 
upptäcka vår roliga sport som erbjuder tränings- och 
spelmöjligheter, oavsett nivå eller ålder. 

 
Våra ledord skall genomsyra allt vi gör i klubben: 

 Gemenskap – alla är välkomna oavsett bakgrund 
 
 

 

 Spelglädje – alla medlemmar skall bidra till att 
sprida och stötta beachvolleyn på ett 
uppmuntrande samt konstruktivt sätt 

 Hänsyn – Alla medlemmar skall alltid visa 
hänsyn till varandra och till miljön man vistas i. 

 
Aktiviteter skall finnas för alla medlemmar oavsett 
nivå. Det anordnas träningar med kompetenta tränare, 
seriespel som växer för varje termin, utbildningar för 
att öka kompetensen hos spelare och tränare, en rad 
turneringar under året samt många efterlängtade After 
Beach-kvällar.  

 
Nationella och internationella tävlingar 
Vi arrangerar och är värd för många tävlingar under 
året. Två av de tävlingar där eliten representeras är 
Swedish Beach Tour och Nevza Beach 
 
 

 
Antal medlemmar 2016 2015 2014 2013 2012 2011 

Total 2222 1571 1784 1818 1757 1604 

Damer 1144 801 952 1010 951 847 

Herrar 1078 770 832 808 806 757 

  

1. Göteborg Beachvolley Clubs verksamhet 
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Verksamhetsåret 2015/2016 har passerat i vår 

klubb GBC, vilket år! Beachvolley som sport, som 
team building, som rekreation ja som rent och skärt 
nöje är här för att stanna. Göteborg Beachvolley Club 
har en verksamhet med starka muskler som stödjer alla 
dessa syften. Muskler i form av vår fantastiska 
anläggning Beach Center och förstås alla människor i 
form av personal, medlemmar, tränare, styrelser m fl. 

Inför denna skrivelse läste jag igenom alla 
verksamhetsberättelser från de sju senaste åren, de 
ligger på GBC hemsida under Klubben, öppet för alla 
som vill läsa om klubbens intressanta historia som 
startade redan 1993. När jag fick den stora äran att bli 
ordförande i GBC inför detta verksamhetsår kändes 
det starkt att vilket fantastiskt arv vi har att förvalta och 
fortsätta utveckla. Med alla dessa muskler finns det hur 
mycket möjligheter som helst. Vad har hänt och vilka 
projekt har drivits under året som gått? Det kan du läsa 
i denna verksamhetsberättelse med rapporter från alla 
områden. 

Synas och mötas öga mot öga – Vi i styrelsen har 

aktivt jobbat med att vara närvarande på flera av 

klubbens olika aktiviteter och arrangemang för att 

skapa öppenhet. Vi har då burit tröjor med 

”Styrelse”-tryck för att medlemmar ska se vem som 

är styrelserepresentant och därmed lättare kunna ta 

kontakt och ställa frågor, komma med idéer eller bara 

utbyta tankar. Personligen tycker jag det har varit ett 

av de roligaste initiativen under året då jag har fått 

prata med både juniorer, motionärer, elitspelare, 

föräldrar, publik och besökare. Att det finns mängder 

med idéer och engagemang för beachvolley och 

klubben är ett faktum. 

Intern kommunikation – Vi har fortsatt det 
ständiga arbetet med att hitta bra 
kommunikationsvägar internt mellan till exempel 
personal och styrelse. Det är ibland en svår utmaning 
att sammanfoga arbete tidsmässigt mellan personal 
som jobbar dagtid med ideellt arbetande personer 
som gör det med själ och hjärta på sin fritid. Det 
kräver respekt och god vilja från alla parter att skapa 
en gemensam arbetsmiljö som är sund och jag ser en 
fantastisk vilja hos alla att få det att fungera. 

En viktig pusselbit är att ha tydliga roller när GBC 
organisation nu blivit så stor. Det finns sedan flera år 
bra styrdokument inom klubben som beskriver de 
roller klubben behöver i till exempel styrelsen och 
några av dessa har vi jobbat med att vidareutveckla då 
omvärlden ständigt förändras och vår verksamhet 
utvecklas med den. 

 

forts…

2. Ordförande Anneli har ordet 

http://gbcbeach.com/klubben/styrelsen/verksamhetsberattelse
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OOrdförande Anneli har ordet, forts. 

 

Volleybollsverige – Idrotterna beachvolley och 
volleyboll ingår båda i samma förbund, Svenska 
Volleybollförbundet. GBC har under året varit 
representerat på bland annat förbundets årsmöte 
samt årsmötet på distriktsnivå. Det framgår tydligt 
att GBC är ett föredöme på flera punkter då vi som 
klubb under många år har lyckats bygga en 
verksamhet som är så stor med så många utövare 
och tränare och också är ekonomiskt hållbar i 
längden. Jag hoppas framtiden ska innehålla ännu 
mer samarbete mellan klubbar i landet.  

Att träna och tävla med och mot andra spelare är 
enormt givande på alla spelarnivåer. Ett gott 
exempel på samarbete på den administrativa sidan 
mellan beachvolleyklubbarna som förbundet började 
med förra året är en arbetsgrupp där GBC är med 
och jobbar fram sanktioner av rankingrundande 
tävlingar. Det är hög konkurrens om vissa tävlingar 
vilket är bra för det sätter krav på klubbarna som 
arrangörer. Syftet med denna grupp är skapa insyn i 

och möjlighet att påverka hur fördelningen hanteras 
över hela Sverige och att klubbarna tillsammans ser 
till att helheten blir bra. 

GBC i världen – Under året har vi haft ett antal 
spelare som tävlat utanför Sveriges gränser vilket är 
roligt och gör oss väldigt stolta! Som klubb jobbar vi 
för fullt för att stötta våra satsande spelare så mycket 
vi förmår. Vi fortsätter också att ta den 
internationella eliten till Sverige och Göteborg i form 
av att GBC arrangerar turneringar såsom Nevza och 
förhoppningsvis ännu högre tävlingar i framtiden. 
GBC vill bidra till att sätta både beachvolley och 
Göteborg på kartan. 

Varmt tack alla för ännu ett fantastiskt år i GBCs 
historia! 

 

Anneli Friborg, Ordförande
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Göteborg Beachvolley Club äger aktie-

bolaget Ipanema Beach AB till 100 % och Ipanema 
Beach AB driver Beach Center. Ulf Norman är VD för 
Ipanema Beach AB och är ansvarig för ekonomi och 
personal. Styrelsen för GBC i samråd med 
bolagsstyrelsen har i sin tur ansvar för att ta 
övergripande beslut kring hur ekonomin skall styras 
samt vad eventuellt överskott skall användas till. 

GBC har nu drivit Beach Center på Kviberg i 5 
år med en allt stigande omsättning och positiv 
ekonomi. Årets högt uppsatta budget har hållits och 
bokslutet visar ännu bättre siffror än väntat. VD har 
under året lyckats öka omsättningen med väl 
genomtänkta investeringar och genom att följa GBCs 
och bolagsstyrelsen tydliga riktlinjer. Klubben har nu 
en fantastisk bas att stå på och kan fortsätta utvecklas i 
den riktning vi önskar.  

Kviberg Park har nu gått från att påverka vårt 
räkenskapsår 2014/2015 negativt på grund av dåliga 
förhållanden under byggtiden, till en mer positiv trend. 
Ett färdigbyggt Kviberg Park är en av flera anledningar 
vi ser till omsättningsökningen för räkenskapsåret 
2015/2016.  

Kassan innehåller idag 2.0 mkr efter ett resultat på 514 
tkr för räkenskapsåret 2015/2016. Målet op 1 mkr som 
lägsta nivå i kassan under årets alla månader har alltså 
nåtts. Det är en stor skillnad mot situationen för 3,5 år 
sedan då kassan var på väg mot flera hundratusen i 
minus, mycket beroende på att gymmet inte gick som 
hyresgästen planerat. 

Det tidigare satta likviditetsmålet är uppnått och 
styrelsen har i samråd med bolagsstyrelsen ökat 

likviditetsmålet till 1.3 mkr för att ytterligare stärka vår 
ekonomi till en ökad säkerhet i kassan. Detta kan även 
ses som ett sparande för kommande investeringar i 
antingen oplanerade kostnader eller planerade utgifter 
nästkommande räkenskapsår om ekonomin tillåter. 

Lånen är en viktig post i budgeten de kommande 30 
åren. Lånen på 42 mkr har en amorteringstid på 35 år.  

Budgeterat resultat var 426 tkr i vinst och utfallet var 
514 tkr.  

Räntan har varit 375 tkr lägre än budget, dessa pengar 
har använts i verksamheten till följande: 

- Fortsatt uppfräschning av bar och restaurang 

- Byggnation av Beach Bar & uteservering 

- Nya staketdörrar 

- Ombyggnad av stolpfästen i hallen 

 

Som kassör för GBC är jag stolt över att kunna säga 
att GBC gjort ett helt fantastiskt räkenskapsår 
2015/2016. Allt överskott/vinst går oavkortat till 
GBCs medlemmar och är ett resultat av glädje, 
gemenskap och drivkraft till att hela tiden utvecklas till 
det bättre! 

 

Elisa Niederhaus, Kassör 

 

 

 

3. Kassören rapporterar 
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Säsongen har varit både upp och ner för våra 

elitspelare. Betoning ska dock läggas på ”upp”, vi skall 
vara nöjda med sommarens prestationer! Fjolårets 
genombrottsspelare har i år varit de etablerade spelarna 
på touren och de nya stjärnskotten och tourens 
påläggskalvar har även de, i flera fall, kommit från 
GBC. 
 

På herrsidan har säsongens segrar 2016 varit 

frukten av en lång och tuff  vinter med hård träning 
från alla i team GBC mot World Tour. Den nya 
satsningen har gett resultat och utfallet ser vi på den 
svenska elittouren där det var mycket GBC allra högst 
upp på pallen, nästan vid varje tourstopp. Alla har 
pressat sig själva till det yttersta på träningar men tyvärr 
kan inte alla lyckas. Elitidrott kan vara hårt ibland. 
 
Appelgren/Boman var inför sommaren ett 
nykomponerat par. Förväntningarna på dem var höga 
och likaså de egna satta målen. På Sverigetouren var 
Sveriges högsta rankade herrar alltid med i toppen. 
Man inledde säsongen med att vinna de två första 
stoppen och komma på andra plats på hemmaplan i 
Göteborg. Internationellt har de även gjort en rejäl 
satsning och med 15 tävlingar utanför riksgränsen så 
har laget kämpat för att etablera sig internationellt. 
Framsteg har gjorts i form av att man kvalade in till 
Maindraw i Vaduz och även en fjärdeplats i NEVZA 
Oslo som fick sätta punkt för grabbarnas säsong.  
 
 
 

Christoffer Lewin gjorde även han en bra säsong med 
bland annat seger i SBT Göteborg och final i Kalmar. 
Lewin tar nu ett litet break från beachvolleybollen och 
kommer under vintern spela med Falkenberg i 
elitserien inomhus. 
 
Sommarens snackis på herrsidan har nog ingen 
kunnat missa. Alexander Annerstedts fullkomliga 
genombrott i Sverige eliten.  Final i Uppsala, seger i 
Kalmar och vinst i en av sommarens höjdpunkter, 
Tourfinalen.  
Alexander har spelat moget och rutinerat och har 
förhoppningsvis även fått lära sig en hel massa efter en 
sommar med rutinerade spelare som Björn Berg och 
Micke Östberg. Det skall bli extremt kul att följa 
Alexanders framfart de närmaste åren! 
 
Även Alexander Herrmann lyckades ta en brons på 
SBT i Helsingborg. En fin placering även om målen var 
högre inställda för Alexander och hans partner Adam 
Nilsson. 
 
Sommaren 2016 var en stor succé för GBC herrar. Det 

fanns inte en tävling där det inte stod en GBC herre 

högst upp på pallen! Jo just det, på SM… 

Hmm, vi får väl lägga till träningspass med vind på 

25 m/sek inkluderat sandstorm och banor av betong. 

Personligen hoppas jag att någon annan klubb 

arrangerar SM snart. 

 

forts…

4. Elit 
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På damsidan, under försäsongen fanns det fort-

farande en del oklarheter för GBCs topptjejer. Nina 

Grawender spenderade sin vinter på Hawaii och 

tränade för sin comeback. En kamp mot klockan för 

att hinna bli bra till OS-kvalet. När säsongen väl drog 

igång så kände Nina att hon behövde en välbehövlig 

paus från beachen och vi är glada att Nina är tillbaka 

denna höst. 

Anne-Lie Rininsland gjorde några inhopp i elit-

gruppen under våren, men skulle det bli någon seriös 

satsning från hennes sida? I och med Ninas paus fick 

Anne-Lie möjlighet att teama ihop sig med Karin 

Lundqvist för att göra ett sista försöka att nå de 

olympiska spelen i beachvolleyns mecka, Rio de 

Janeiro.  

För att nå till OS behövde paret skaffa sig ett antal 

internationella resultat samt vinna Continental cup. 

Efter mycket resande och slit så nådde man tyvärr inte 

hela vägen fram utan föll i Continental cups 

finalturnering mot Ukraina som tyvärr blev ett nummer 

för stort. 

Anne-Lie ska ändå vara riktigt nöjd med säsongen som 

bland annat resulterade i ett SM-guld. Ännu mer nöjd 

kanske hon är att bli ”Rookie of the tournament” i 

World Tour Alanya. Härligt när FIVB skriver en hel 

artikel om elitspelare från GBC! 

Bakom Anne-Lie har flera GBC-spelare visat sig på 
touren. Malin Linde/Fanny Lindström imponerade 
med en tredjeplats i Uppsala men föll sedan tillbaka lite 
och fick nöja sig med idel 5:e platser efter det.  
På damsidan har den ”Stockholmska muren” visat sig 
svår att riva. Tadva/Camilla , Sofia Ögren/Tora 
Hansson och inte minst systrarna Thurin har spelat 
fantastiskt bra under året. 
 
Bakom de som har presterat absolut bäst och stått 
med breda leenden på prispallen så finns det ytterligare 
ett gäng väldigt duktiga spelare från klubben. En del 
har spelat länge på touren, en del gjorde sitt första 
besök bland eliten i Sverige. 
 
Oavsett resultat, fantastiskt bra jobbat allihop och ett 
stort grattis. Fortsätt slita, nästa år kan bli ditt år! 
 
Nya Dam WT-gruppen är nu igång och vi hoppas se 
en stor utveckling på GBC-damerna framöver. Det 
skall bli spännande att se utvecklingen fram till nästa 
sommar! 
 

 
Adam Nilsson, Elitansvarig 

 
 

 
 
 

    Elit, forts. 
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Väldigt stor potential finns hos våra 

utmanarjuniorer! Det har de visat under hela året som 
har gått. Förra hösten då Magnus Egger lämnade oss 
som utmanarjuniorernas huvudtränare och mentor 
försvann en av de viktigaste personerna någonsin 
kopplad till vår juniorutveckling.  I detta kaos 
behövdes ny energi, ny drivkraft och känslan av: 
 

Reboot! Dags för omstart! 

Steg 1=  Styrka 
En oroande trend vi sett är allt fler tejpade 
utmanarjuniorer. Med denna insikt prioriterades att 
skadeförebyggande gymträning skulle inkluderas för 
våra satsande juniorer. Alla utmanare erbjöds rabatt på 
gymkort så första steget var taget. Tack vare vår 
grymma PT Sandra fick de en bra introduktion med 
många övningar för att bygga upp grundstyrkan. 
Frekvent möter vi nu dessa utmanarjuniorer på 
gymmet, några är till och med mer flitiga än våra 
seniorer (Johan Hansson bor typ på gymmet). 

Steg 2 = Träning 
Kompletterande träning i sanden på måndagar blev 
väldigt populärt. Dåvarande head coach Nejc Zemljak 
var mycket uppskattad i gruppen. Han delade med sig 
många nya nycklar och spred sin stora glädje till 
sporten. 

Steg 3 = Utbildning 
För att utrusta våra utmanarjuniorer ännu mer har vi 
anordnat clinics med våra grymma WT-killar. Första 
tillfället med Alexander Herrman & Adam Nilsson  

 

inkluderade ”Allt man behöver tänka på 
innan/under/efter en turnering”, som vad man ska ta 
med sig, hur man värmer upp ordentligt och vad mer 
som behövs under matchdagen. Nästa tillfälle med 
Simon Bohman & Martin Appelgren innehöll temat 
”Vad krävs för att satsa inom beachvolleyboll?”. Många 
roliga berättelser från olika tävlingar och beachresor 
gjorde alla ännu mer peppade att bli bäst i vår sport. 
Tredje tillfället innan SM var det Wilhelm Fors tur med 
temat ” Hur man äger på SM” som stöd att preppa alla 
inför Skrea Strand. Tips & tricks mot inomhusspelarna, 
roliga historier från tidigare junior-SM och mycket mer 
hjälpte till att förbereda våra juniorer inför SM i 
Falkenberg. 

 

Steg 4 = Spela & Tävla 
Det finns nog ingen senior i klubben som inte fick 
spela mot en utmanarjunior under året. Seriespel, stora 
turneringar (Trettondagsturneringen och Easter Cup) 
men också lite mindre turneringar som Open eller 

5. Junior - Utmanare 
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klubbmästerskap. De var överallt! Några åkte till och 
med till andra städer för att tävla med bra resultat. Nu 
vet fler i beachvärlden att GBC har grymma juniorer. 

Steg 5 = Ännu mer tävlingar 
Först vill vi nämna Hedda Börresen. Tillsammans med 
sin blockmaskin Sara Malmström spelade de både 
Challenger och Open. Under hösten förväntar vi oss 
ännu mer resultat för Hedda. 

Next step, SBT? Lätt! 

Flera juniorer bevisade under terminen att de är på väg 
mot GBCs elit. Leon Vincent fick träna med Herreliten 
och visade sig vara bra motstånd till de äldre killarna. 
Nu har han fått chansen att träna och plugga på RIG 
och vi önskar honom det bästa för framtiden! Kom 
tillbaka till sanden snart igen. 
 

 

Övriga utmanarjuniorer under stor utveckling är Hugo 
Boström, Rebecka Dahlgren och Ellen Lindqvist. 
Under junior-landslagsuttagning fick de representera 
GBC och nästan alla fick spela den internationella 

tävlingen ”NEVZA” i Tylösand för att representera 
Sverige. Rebecka kom tillsammans med Hanna Hellvig 
2:a i U17-klassen, Hugo och Alfred Brink kom 4:a i 
samma åldersklass och Leon fick spela med August 
Borna och kom 4:a i U19. En stor succé för Sverige. 
Heja GBC! 

Inför HT16 blev flera utmanarjuniorer uppflyttade till 
seniorsidan för att får ytterligare sparring och de har 
redan bevisat att de håller  

Steg 6 = Mentorskap 
Inför HT16 ökade vi fokus på urvalet av tränare till 
våra utmanarjuniorer genom två huvudansvariga 
tränare för herr respektive damgrupperna; Josefine 
Tivefälth & Ludvig Simonsson som huvudansvariga 
för utmanarejunior dam, samt Nina Grawender & 
Linus Frantzich för herr. De kommer tillsammans att 
plocka fram det bästa i våra juniorer, pusha dem till nya 
nivåer och hjälpa dem att bli bästa möjliga spelare. 
DANKESCHÖN! 

Steg 7 = Vilja 
Viljan har alla våra juniorer. Även ni som inte fick era 
namn skrivna i denna summering. Ni är alla grymma! 
Fortsätt satsa och vi lovar att hela Beachsverige 
kommer att prata om er framöver. Vi som klubb tror 
på er!  

 

/Ina Hüttenberger Utmanarjunioransvarig 

 
3. Ordföranden Jonas om 2014-forts. 
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Klubbkänslan för våra juniorer har varit 

styrelsens fokus under det gångna året. Att skapa en 
miljö där juniorerna trivs är i sig positiv 
marknadsföring av vår klubb och sporten kan spridas 
till ännu fler. De olika projekt som drivits på detta tema 
är bland annat interna klubbturneringar - Junior 
Challenge, olika läger och även möjlighet till 
gemenskap och läxläsning med juniormacka innan 
träningarna på Beachcenter.  

Antalet träningsaktiva juniorer har under de senaste 
åren sjunkit men nu syns åter en positiv trend i ett 
ökande antal aktiva juniorer. 

HT15  40 pojkar, 94 flickor 
VT16    44 pojkar, 104 flickor 
Sommar 2016   16 pojkar, 45 flickor 

I skrivande stund har vi 165 juniorer i verksamheten, 60 
pojkar och 105 flickor, en ökning med 23% sedan förra hösten. 

 

 
Junior Challenge – Interna klubbturneringar har 
sedan November 2015 arrangerats vid fyra tillfällen 
med målet att skapa möjlighet för våra juniorer att få  
tävla i en enkel form och samtidigt ha roligt och lära 
känna varandra. 
 
15 November 2015  26 juniorer 
24 Januari 2016  36 juniorer 
17 April 2016   44 juniorer 
2 Oktober 2016  52 juniorer 

 

 
 
Läger under 2016 har genomförts vid 3 tillfällen, 
dagläger på sportlovet med Nejc Zemljak som 
huvudtränare, Åsa läger vecka 26 med Alexander 
Herrmann som huvudtränare samt Beach Center läger 
vecka 29 med Klaus Araújo som huvudtränare 
Sportlovsläger  15 juniorer 
Åsaläger vecka 26 40 juniorer 
Beachcenter vecka 29 33 juniorer 

6.  Junior 
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Ökat föräldraengagemang går hand i hand med en 
välmående, växande juniorverksamhet. Att strukturera 
och skapa ett nätverk av föräldrar som är med och 
driver vår juniorverksamhet framåt är ett både kort- 
och långsiktigt mål för styrelsen, viktigt för att lyckas 
behålla och öka antalet tränande juniorer. 
Föräldramöte har arrangerats i början av både vår- och 
höstterminen med stort deltagande. Junior Challenge 
har även engagerat ett stort antal föräldrar och är nu ett 
välkänt event som de flesta känner sig trygga med att 
medverka i och stötta. 
 
Strukturerade informationskällor till juniorer och 
föräldrar är ett projekt under utveckling. Information 
om verksamheten och juniorevent går idag ut via 
nyhetsbrev och mail från klubben, via juniortränare 
och junioransvarig, via FB föräldragrupp samt via 
hemsidan och lappar som delas ut på träningarna. Alla 
former av informationskällor är viktiga då erfarenheten 
vi har är att det ändå är svårt att nå alla juniorer. 
 
Utveckling av juniortränare är en förutsättning för 
att juniorverksamheten skall fortsätta att växa. Olika 
projekt drivs med detta mål, till exempel: 
 
- Specifik juniortränarsamling för ökad struktur och 
kvalitet på juniorträningar. 
- Viktig information om träningsupplägg delges i 
facebook grupp, videoklipp med tips på uppvärmning, 
övningar, intervallfys och kring pedagogik vid träning 
av barn.  
- Ina Hüttenberger stöttar vid behov de juniortränare 
som behöver support i att lägga upp träning samt ge 
tips och råd. 
- Preliminärt planeras utbildning för juniortränare 
under höst 16 Kåre Mol, norsk träningsexpert med 
lång erfarenhet och stora tränarmeriter 
 
Deltagandet på SM-veckan växer alltmer. I år hade 
vi totalt 51 startplatser i klasserna U18, USM och 
Tremannamästerskapet som går parallellt med SM (13 
platser 2014, 44 platser 2015). I U18 och USM hade vi 
36 och i Tremanna hade vi 15 startplatser.  
 

Medaljer: 
Linnea Bengtsson    Silver U18 
Gustav Hellström    Brons Tremannamästerskapet 
Linus Olofsson        Brons Tremannamästerskapet 
Mateus Melkstam     Brons Tremannamästerskapet 
 
Skolverksamhet 
Detta är ett samarbete med kommunen där vi bjuder in 
skolor till att kostnadsfritt testa på beachvolley med 
tränare, en timme i veckan under 3 veckor per klass. 
Under besöken får eleverna även information om 
Göteborg Beachvolley Club och vilka möjligheter som 
finns att börja träna med oss. Under verksamhetsåret 
2015/2016 har vi totalt haft 14 skolklasser hos oss 
genom detta projekt. 

Lovverksamhet 
Under skolloven erbjuder vi prova-på på Beach Center. 
Tre timmar om dagen har vi drop-in träning då barn 
och ungdomar kan testa på beachvolley för en 
symbolisk kostnad på 20kr/dag. Under skolloven 
2015/2016 har vi haft 28 besökande barn och 
ungdomar på Beach Center: 

Sommarskola 
Likt lovverksamheten arrangerar vi en lite mer 
omfattande "prova-på" under sommaren som vi kallar 
för Beachvolley Skola. Denna verksamhet riktar sig till 
barn och ungdomar i området i åldern 10-17 år. 
Deltagarna får ett mindre träningsläger där förutom 
träning även lunch, frukt och t-shirt ingår. 
Sommarskolan är placerad i början och i slutet av 
sommarlovet, v. 25 och 32.  
vecka 25 32 deltagare 
vecka 32 46 deltagare 

 

Jag är väldigt tacksam för att få jobba med alla våra 
fantastiska juniorer! 

 

Caroline Olofsson, Junioransvarig  
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Två stora insatser gjordes inom klubben under 

verksamhetsåret 2015/2016 med syfte att förbättra vår 
träningsverksamhet. 
 
1.WorldTour-Gruppen 
9 herrspelare med siktet inställt på EM, VM och OS. 
Med Johan Rinnisland som coach och initiativtagare till 
idéen och förverkligandet, har gruppen tränat 5 
beachpass och 3 gympass per vecka och ingår i den 
största och den mest unika satsningen som någonsin 
har gjorts inom svensk beachvolley. 
 
2. Den slovenske landslagsspelaren Nejc Zemljak  
Nejc anställdes som huvudcoach under HT-15 och 
VT-16 med uppgifter att bland annat vara med och 
utveckla GBC:s verksamhet samt att ansvara för Dam 
Elitgruppen. 
 
Lectures & Clinics med Nejc har varit en del i vår 
satsning på utbildning och utveckling. Vid fyra 
utbildningstillfällen har både tränare och spelare 
samlats för dessa clinics som inkluderat både teoretiska 
och praktiska moment. Aktuella teman som omfattades 
av dessa utbildningstillfällen var Mottag, Pass, Försvar, 
Anfall & Serve. 
 
Vi har även tagit vidare ”Röda Tråden projektet” 
som skall beskriva hur vi i GBC spelar och lär ut 

beachvolleyboll. Projektet kommer att fortlöpa även 
under nästa verksamhetsår. 

 
Verksamheten fortsätter att växa 
Under 2016 hade vi totalt 1419 medlemmar jämfört 
med 2015 då vi var 1295 medlemmar. Fördelningen 
mellan könen är ganska jämn: 743 damer och 676 
herrar,. På Juniorsidan finns fortfarande en majoritet av 
det kvinnliga könet; 158 flickor jämfört med 94 pojkar. 
 
Antalet träningsaktiva medlemmar är ungefär samma 
om man jämför HT-15 och VT-16, förutom 
Nybörjargruppen där de var något fler under HT-15 
(99 respektive 64).  
 
 
Tränarutbildning steg 1 har genomförts både under 
HT-15 och VT-16. Steg 2 var tyvärr inställd under HT-
15 men den hölls senare under VT-16. 
 
 

Jasmina Badnjevic, Träning- och utbildningsansvarig 
 
 

3. Ordföranden Jonas om 2014-
2015, forts. 
 

.  
 

7.  Träning och utbildning 
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Träningar VT-16 ST-16 HT-15 VT-15 HT-14 VT-14 

Pass/vecka 119 48 113 105 103 97 

Damserier 15 0 15 18 15 13 

Herrserier 18 0 18 16 17 19 
 
 

Träningsaktiva 
Seniorer 

VT-16 ST-16 HT-15 

Seriespel Dam 180 n/a 180 

Seriespel Herr 216 n/a 216 

Tisdagsträning n/a 139 n/a 

Torsdagsträning 222 73 203 

Lördagsträning 55 n/a 44 

Nybörjarträning 64 55 99 

Elit- och 
utmanare Senior 

55 41 48 

 

Tränare VT-16 ST-16 HT-15 VT-15 HT-14 VT-14 

Med fast grupp 63 35 59 60 63 57 

Outbildad 9 3 9 5 8 9 

Steg 1 27 12 29 21 31 27 

Steg 2 25 18 18 30 18 14 

Steg 3 2 2 3 n/a n/a n/a 
 

8.  Träningar och tränare 
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Tre traditioner har vi fortsatt med även i år som 

GBC har upprätthållit under de senaste åren: Nevza, 
Klubbmästerskap och SM i Falkenberg. 
 
Klubbmästerskap är återkommande turnering som 
faller under Kristhimmelsfärd. I år har denna fallit 
under veckan då många var på träningsläger vilket 
påverkade mindre antal lag anmälda än vanligt (44 
damlag och 48 herrlag), men definitivt inte kvalitet av 
spelet medlemmar bjöd på.  
 
Nevza kommer hållas i år i samband med Halloween 
kuppen och vi hoppas på att bjuda på ett fantastiskt 
arrangemang och många internationella Nordiska 
spelare. 
 
SM i Falkenberg har även i år präglats av GBC 
medaljörer, hela 18st och klart dominerande närvaro av 
GBC medlemmar, över 80 deltagare i de olika 
klasserna.  
 
Förutom de nämnda traditioner, har vi i år jobbat både 
med att skapa nya traditioner och utveckla de 
befintliga. 
 
På tävlingsfronten har vi även i år arrangerat en lyckad 
SBT (Swedish Beach Tour). I år försökte vi lära oss 
från förra årets arrangemang och förbättra gällande 
publikengagemanget samt fokusera lite mer på våra 
minsta åskådare.  
 
GBC har en långsiktig plan att vara en del av World 
Touren 2020. Medan våra medlemmar kämpar hårt att 
placera sig i turneringar, vill vi i samma riktning utöka 
vår klubbs tävlingsverksamhet och har ansökt om att  

 
anordna en CEV. Vi vill gärna visa resten av Europa 
vilken potential vår klubb har, samt ge möjlighet till 
våra medlemmar att se några av Europas bästa spelare 
bjuda på bra matcher.  
 
After Beach är en av de mest återkommande 
traditioner. I år har vi försökt förena After Beach med 
målet att öka klubbkänsla och mötas mer tvärs över 
tävlingsgrupper. Därför anordnades Special After 
Beach med speltemat Pirat, där våra elitspelare fick 
vara kaptener och leda sina lag. Målet var att på ett 
roligare sätt ge möjlighet för våra medlemmar att spela 
ihop och lära känna varandra.  
 
I år har vi testat en ny turnering kallad Rookie Cup 
som inte är poänggrundande för att ge möjlighet till 
nya medlemmar eller medlemmar som inte börjat tävla 
än att testa på hur det är att börja tävla i en turnering. 
Vi hoppas behålla denna nya tävlingsform framöver.  
 
För att anpassa våra tävlingar och event mer till våra 
medlemmars behov, har vi också i år tagit initiativ att 
skapa en s.k Bollplanksgrupp. Målet var att skapa en 
grupp som representeras av olika medlemmar för att 
hjälpa styrelsen med direktinverkan och idéer.  
 
Vi är otrolig tacksamma till engagemanget våra 
medlemmar visar år efter år, både som deltagare och 
hjälpen de bidrar med under tävlingarna. Det är tack 
vare medlemmar som ställer upp som funktionärer 
som gör att vi kan anordna dessa event. 
 

Alma Osmanovic, Event- och tävlingsansvarig  

9. Event och tävling 
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Våra SM medaljörer fortsätter leverera och detta är vi i klubben oerhört stolta över. Under SM veckorna har över 
80 GBCare deltagit och har även i år dominerat på medaljfronten. 

Gruppen vi vill gärna lyfta extra detta år är våra underbara Veteraner och Juniorer som år efter år presterar med 
hög närvaro. 

Antal medaljer i år var 18st, något mindre i jämförelse med förra årets 21 medaljer, men därmed större anledning 

att lyfta fram årets medaljörer. 

 
 

Senior 
Dam Guld: Anne-Lie Rininsland 
 
Herr Brons: Linus Tholse 
 
Mixed Silver: Alexander Annerstedt/Elin Institoris   

U18  
Flickor Silver: Linnea Bengtsson 
 

Veteran 40+ 
Dam Guld: Anette Söderborg/Elin Magnusson 
Dam Silver: Linda Eklund Hogsved 
 

Veteran 45+ 
Dam Silver: Agnetha Olsson/Yvonne Stenberg 
Dam Brons: Martina Wernbo/Anette Söderborg   
 
Herr Guld: David Alm 
Herr Brons Jan Christer Nylander 
   

Veteran 50+ 
Herr Brons: Eddy Kairis/Jan Christer Nylander 
 

Veteran 55+ 
Herr Brons: Tomas Arvidson/Göran Pellmyr 

 
 

3. Ordföranden Jonas om 2014-2015, forts. 
 
 
 

3. Ordföranden Jonas om 2014-

10.  SM Medaljörer 
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I år har vår tävlingskalender varit fullbokad med olika event och tävlingar. Från september 2015 till september 
2016 har vi haft över 50 enstaka tävlingar i olika klasser, tre större cup-tävlingar samt anordnat två stora event.  

 

Genomförda tävlingar 2015/2016 Genomförda Event och Cup 2015/2016  
Open Grön 11 NEVZA 1 

Open Svart 12 SBT 1 

Challenger 8 Beach Festival 1 

Mixed 9 Easter Cup 1 

Queen/King 1 Halloween Cup 1 

Quing 1 Trettondagsturnering 1 

Veteran 2 Minicupen 1  

Klubbmästerskap 1 
 

  

Skol DM 1 
 

  

Skol SM 1 
 

  

Start N Talents 1 
 

  

Ungdom U20/U16 Öv 1 
 

  

Junior Challenge 3 
 

  

Rookie Cup 1 
 

  

After Beach 9 
 

  

  
 

  

 
 
 

 
  

11.  Tävlingar 
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GBC Styrelse 

Årets huvudfokus har varit att öka klubbkänslan. 
Genom event och tävlingar för alla spelarnivåer och 
åldrar samt synlighet och transparens i klubbens 
arbete. 
 
Under verksamhetsåret har även styrelsen genomfört 
en heldag med fokus klubbens visioner samt tio 
ordinarie möten. En mängd arbetsmöten utöver 
styrelsemötena har genomförts för respektive 
ansvarsområde. 
 
GBC Styrelse: 
Anneli Friborg, Ordförande 
Caroline Olofsson, Vice Ordf. och Junioransvarig 
Elisa Niederhaus, Kassör 
Ajla Koc, Sekreterare och Marknadsansvarig 
Adam Nilsson, Elitansvarig 
Jasmina Badnjevic, Tränar- och Utbildningsansvarig 
Ina Hüttenberger, Utmanarjunioransvarig 
Alma Osmanovic, Eventansvarig 
Suljo Barlow, Suppleant 
Alexander Herrmann, Adjungerad Elit 
 
Valberedning: 
Josef Buskhe, Ordförande 
Talar Kirkor, Ledamot 
Håkan Sigfridsson, Ledamot 
 
Revisor: 
Henrik Olsson, BDO 
Kenneth Östberg, Lekmannarevisor 
 
Kommunikation: 
GBCs främsta kommunikationskanaler är hemsidan 
(gbcbeach.com) och Facebook. 
 
Webbutveckling: 
Felix Björelid 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Ipanema Beach AB 
 
Sedan 2007 driver GBC driften av klubbens 
beachhall genom helägda bolaget Ipanema Beach 
AB. Bolaget har hand om fastighetsförvaltande, drift 
och all uthyrning och arrangerar även 
företagsarrangemang, samt andra gruppaktiviteter. 
 
Under året har fokus legat på att säkerställa 
ekonomin i verksamheten och att fortsatt bygga upp 
en likviditetsbuffert. Garantin efter nybyggnationen 
av hallen har i år gått ut och det ställer ännu högre 
krav på vår ekonomi att säkra upp ett sunt underhåll 
av anläggningen. 
 
Styrelsen:  Revisor: 
Anneli Friborg, Ordförande Henrik Olsson, BDO 
Jan Magnusson, Ledamot 
David Alm, Ledamot 
 
VD: 
Ulf Norman 
 
Heltidsanställda: 
Anders Nordahl (Sälj och marknadsansvarig) 
Tintin Nosrati (Driftansvarig hall) 
Kristofer Winberg (Driftansvarig restaurang & bar) 
Linda Grönberg (Driftansvarig klubb) 
Johan Fagerström 
Sandra Jakobsson 
Jakob Gustavsson 
Peter Westerlund 
Linn Backström 
 
Deltidsanställda: 
Zurarath Wafir  Mina Sandberg 
Sophie Walldén Johan Rininsland 
Lucas Norman-Jonsson Emelie Samsone 
Nejc Zemljac  Ina Hüttenberger 
Björn Henning  Amelie Lejdfeldt 
Björn Wennerborg Corina Akner 
 

12. GBC Styrelse och Ipanema Beach AB  


